
 
 

Referat banepanel 24. maj 2023. 
 
Tilstede: Kenneth Kiel, Flemming Mikkelsen, Peder Christiansen, Uffe Jeppesen, Ulla Larsen, Kenneth 

Andersen, Claus Bjerregaard, Ebbe Vej, Finn Lørup 
Fraværende: Gitte Borgermann, Svend Aage Sparrewath, Frederik R. Henriksen, Bent T. Mortensen. 
 

 
Dagsorden. 

1. Velkomst 
2. Præsentation af deltagere. 

3. Status på banen. 
4. Opfølgning på punkter fra efterårs mødet 28.10.2022. 
5. Forslag fra paneldeltagere. 
6. Drøftelse og videre forløb af forslag. 

7. Fastlæggelse af dato for efterårsmødet – Forslag 03.10.2023. 

 
 
1, Velkomst 

Finn bød velkommen og meddelte fremsendte afbud. 

 

2. Præsentation af deltagere. 
De fleste kender hinanden i forvejen så hurtigt overstået. 

 

3. Status på banen. 

Kenneth redegjorde for aktuel status på banen, herunder årsager til forsinkelse i klipning på banen. 
Ligeledes  blev der fortalt om udfordringer med anvendelse af ukrudtsmidler, der helt naturlig 
påvirker ukrudsbekæmpelse på banen. Forklaring er bl.a. at flere ukrudtsmidler bliver forbudt, og at 

der ikke findes alternativer til erstatning. 

 

4. Opfølgning på punkter fra efterårs mødet 28.10.2022. 
a. Mulighed for at etablere røde pæle i venstre side på sidste del af hul 1 på 18 huls banen. 

Rolf har været omkring mulige løsninger og har måttet konstatere at det ikke kan lade sig gøre. 

Vi må derfor leve med risikoen for at miste en bold i hegnet mellem hul 1 og hul 2. 
 

b. Hvidt teested på hul 11 og hul 12 ønskes forbedret. 
På hul 11 kan teested ikke flyttes, der kan laves forsøg med etablering af udslagsmåtte i samarbejde 

med Rolf.  

På hul 12 var en skrivefejl idet det drejer sig om teested på hul 4. Her vil tee 62 bliver flyttet frem mod 
tee 58, idet jordbunken i løbet af indeværende sæson flyttes frem til tee 58. Indgår i greenkeepernes 
arbejdsplan for sæsonen. 
 

c. Flere mål for drivingrange, gerne afstand på hvert udslagssted. 
Her har der nok været en misforståelse, idet ønsket fra banepanelet er at afstandsmærket står 
placeret således at boldens nedslag kan ses fra udslagsstederne. 
Det skal så være synligt for alle hvad afstanden er frem til afstandsmærket ( f.eks. 105 m, eller 95m) 

Der ønskes stadig afstandsmarkering på hvert udslagssted. 
 
 



d. Præsentation af baneforløb forestået af greenkeepere. 
Der blev uddelt et kort med skitse af de foreslåede baneforløb med 3 sløjfer a 9 huller. 
Efter del snak kom det frem at det nye baneforløb ikke generelt består af 3 sløjfer men som hidtil 9 

huller der udgør ny 9 huls bane, og 18 huller der udgør ny 18 huls bane. 
Sløjferne er dog lavet så fleksibel at der ved større arbejde på banen kan lukkes en sløjfe og  de 2 

andre udgør spilbar baneforløb. 
 

Banepanelet bad om muligheden for at få nye kort , der viser de 3 muligheder der vil være for 
fremtidigt forløb.  

 
Der kom en hel del inspiration frem på mødet, og det vil indgå i det kommende arbejde med forslag til 
det nye baneforløb. 

 
5. Forslag fra paneldeltagere. 
a. En del kom frem under punktet med nyt baneforløb.  
b. Derudover fremkom forslag om at der informeres mere og  bedre omkring forhold der har 

indflydelse på banen. Herunder gerne forklaringer på f.eks. begrænsning i bekæmpelse af ukrudt, 
forhold vedrørende dollarspots etc. 
c. Kan der laves beskyttelse ved tee 48 mod bolde fra tee 58 på hul 14 på 18 huls banen. 
 

6. Drøftelse og videre forløb af forslag. 

Punkt 4a afsluttet 

Punkt 4b afsluttet 
Punkt 4c  Følges op i forbindelse med ny boldopsamler.    Rolf 

Punkt 4d Følges op af baneudvalg.      Baneudvalg 

Punkt 5a,b,c Følges op af baneudvalg.      Baneudvalg 
 
7. Fastlæggelse af dato for efterårsmøde. 

Næste møde afholdes d. 3. oktober 2023. 

 

 
 


